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واکنش میلاد عبادی پور به خط 
خوردنش از تیم ملی

دریافت کننده قدرتی تیم ملی در مورد دعوت نشدنش 
به تیم ملی گفت: سرمربی تیم ملی اینگونه صلاح دیده 

است و من هم احترام می گذارم.
 مسابقات والیبال نوزدهمین دوره بازی های آسیایی 

هانگژو از ۲۸ شهریور تا ۴ مهرماه برگزار می شود.
دراین راستا بهروز عطایی سرمربی تیم ملی والیبال 
ایران ۱۷ بازیکن را به اردوی آماده سازی این تیم برای 
بازی های آســیایی و رقابت های انتخابی المپیک در 

برزیل دعوت کرد.
نکته قابل توجه در این لیســت دعوت نشدن میلاد 
عبادی پور دریافت کننده قدرتی و یکی از مهره های 

اصلی تیم ملی است.
 میلاد عبادی پــور در مورد دعوت نشــدنش به تیم 
ملی گفت: لیست تیم در اختیار سرمربی است و هر 

تصمیمی بگیرد ما تابع هستیم.
او در ادامه بیــان کرد: با آقای عطایــی در این زمینه 
صحبتی نداشته ام و خودش تصمیم گرفته که اسم من 
را نزند. فکر می کنم اگر ما بازیکنان در این زمینه دخالت 
نکنیم، حرفه ای تر اســت. سرمربی تیم ملی اینگونه 

صلاح دیده است و ما هم احترام می گذاریم.
عبادی پــور همچنین در صفحه شــخصی خود در 
شبکه  های اجتماعی نوشت: به عنوان سرباز همیشگی 
تیم ملی از تمام طرفــداران و اعضای خانواده والیبال 
عذرخواهی می کنم. در مــورد موارد مختلف که این 
مدت مطرح شدند، حرف های زیادی باقی مانده است 
که باید در زمان لازم به آنها پرداخته شود اما حالا و در 
آستانه دو رویداد مهم برای تیم ملی والیبال، شاید زمان 
مناسبی نباشد که این موضوعات را به زبان بیاورم. البته 
که با توجه به مهر و ارادت قلبی به طرفداران والیبال، این 
مسئولیت را بر دوش خود می بینم که در یک موقعیت 
بهتر، نکاتی را با آنها در میان بگذارم. خیلی دوســت 
داشتم در دو تورنمنت مهم پیش رو نیز در خدمت تیم 
ملی کشورم باشم اما با نظر کادر فنی یا هر چیز دیگری 

که به آن احترام می گذارم به اردو دعوت نشدم.
منبع: ایسنا

دلیل شادی نکردن مهرداد محمدی پس از گلزنی برای استقلالایتالیا مقصد بعدی مهاجم ایرانیخبر
ورزش ســه:  یکی از مطرح ترین خبرنگاران اروپایی از توافق میلان و پورتو برای انتقال مهدی طارمی خبر داد. باشگاه میلان 
همچنان برای به خدمت گرفتن مهدی طارمی به همتایان خود در پورتو فشــار می آورد و تعدادی از مدیران این تیم اکنون در 

پرتغال حضور دارند تا این انتقال را نهایی کنند.
در همین رابطه فرانچسکو ونگولا، خبرنگار مطرح نقل وانتقالات با انتشار توییتی در این خصوص  تایید کرد که مذاکرات میلان و 

پورتو برای انتقال طارمی به مرحله توافق رسیده است.
نزدیکان طارمی خبر می دهند که طرفین بر سر ۱۸ میلیون یورو بعلاوه ۲ میلیون یورو پاداش به توافق رسیده اند.

دستمزد طارمی در میلان ۳ میلیون یورو بعلاوه ۱ میلیون پاداش خواهد بود.

خبر ورزشی: مهرداد محمدی در بازی با استقلال خوزستان موفق به گلزنی شد ولی بعد از این اتفاق خوشحالی نکرد.
مهرداد محمدی تنها خرید پر سر و صدای استقلال در فصل نقل و انتقالات در بازی با استقلال خوزستان اولین گلش را برای آبی پوشان 

به ثمر رساند اما این بازیکن بعد از گل خوشحالی نکرد.
اولین دلیل خوشحالی نکردن این بازیکن فوت دایی اش بود که شب قبل از بازی جان به جان آفرین تسلیم کرد و دیگر دلیل خوشحالی 

نکردن محمدی ورزشگاه خالی از تماشاگر آزادی بود.
محمدی که قبلا ابراز علاقه خود به پرسپولیس را در تلویزیون نشان داده بود می خواست مقابل تماشاگران یک خوشحالی ویژه داشته 

باشد اما این دو عامل باعث شد تا وی قید خوشحالی بعد از گل را بزند.
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Sport  درخشش بانوان مچ اندازی

ایران در جهان
در روز سوم مسابقات مچ اندازی قهرمانی جهان، 
رویا مهبودی و مرضیه مهدی زاده موفق به کسب 
یک مدال نقره و دو برنز شدند.  مسابقات مچ اندازی 
قهرمانی جهان در قزاقستان در رده پیشکسوتان 
پیگیری شد که نمایندگان کشورمان توانستند در 

بخش بانوان خوش بدرخشند. 
* بهروز عباسی در دست راست مقابل نمایندگان 
قرقیزستان و قزاقستان به برتری دست یافت، اما 
با شکست مقابل حریف فرانسوی به مقام چهارم 

جهان دست یافت.
* مرضیه مهدی زاده در وزن 60- کیلوگرم مقابل 
نماینده ای با پرچم فدراسیون جهانی شکست 
خورد، اما در ادامه توانست رقبایی از کشورهای 
هند و آلمان را شکست دهد. او مدال برنز رقابت 

های دست چپ را به ارمغان آورد.
* رویا مهبــودی در وزن 90- کیلوگرم و در دو 
بخش دست راست و دست چپ به مصاف رقبای 
خود رفت. او در بخش دست راست مقابل نماینده 
عربستان شکســت خورد، اما با پیروزی برابر 
ورزشکار قزاقستانی در نهایت به مدال برنز رسید. 
او همچنین با شکست رقبایش به فینال دست 
چپ رسید و در نهایت با شکست مقابل نماینده 

میزبان یک نقره دیگر هم به دست آورد.
* مســیح رنجبر در بخش پیشکسوتان بعد از 
پیروزی مقابل ورزشکار هندی، برابر ورزشکاران 
ترکیه و قزاقستان شکست خورد و در نهایت به 
مقام پنجم رســید. گفتنی است؛ بدین ترتیب 
پرونده ایران در روز سوم با یک نقره و دو برنز بسته 
شد. پیش از این نیز در رده های نوجوانان، جوانان 
و امید، ورزشکاران کشورمان به یک مدال برنز 
توسط کارینا کرمی، یک مدال برنز توسط حسین 
جعفری و یک مدال نقره توسط آرتین یاری نژاد 
دست یافته بودند.                                          منبع: فارس
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پرسپولیس نتیجه نگیرد
زیر سوال می  روی

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس در خصوص بازی امشب 
این تیم مقابل فولاد و جدایی عبدی از این تیم واکنش 

نشان داد.
بهنام طاهرزاده، در خصوص شرایط تیم پرسپولیس 
بعد از گذشــت ســه هفته از لیگ برتر اظهار داشت: 
خوشبختانه پرسپولیس شکل خودش را                              حفظ کرده و 
یحیی گل محمدی دست به تغییرات زیادی نزده است. 
البته در این چند بازی عملکرد هجومی پرسپولیس 
خوب نبوده و آمار گلزنی مناسبی نداریم. پرسپولیس 
همیشه تیمی بوده که هواداران از آن انتظار بازی های 
پرگل دارند، اما شــرایط موجود نشــان می دهد که 
پرسپولیس در شکل هجومی دچار مشکلاتی است و 
این نقص به چشم می آید. شما به تیم سپاهان نگاه کنید 
که مهره های هجومی اش را                              نگه داشته و مهاجمان جدید 
هم به خدمت گرفته است تا به این شکل خط حمله 

خود را                              تقویت کند.
وی ادامه داد: با این شرایط به نظر من پرسپولیس باید 
از داشته هایش محافظت می کرد و اجازه جدایی مهدی 
عبدی را                              در این شرایط نمی داد؛ چراکه او بازیکنی است 
که می تواند تأثیرگذار باشــد، اما به نظر من از دست 
دادن عبدی در این شرایط عجولانه بود و می شد تدبیر 
بهتری اتخاذ کرد. حالا که عبدی را                              از دست دادیم، باید 

یک جایگزین برای او پیدا می کردیم که این طور نشد. 
این بردها مقطعی هستند و شاید در یک بازی به مشکل 

بخوریم و به نظرم باید فکری برای این موضوع کرد.
پیشکسوت پرسپولیس خاطرنشان کرد: پرسپولیس 
مهاجمی مثل فرشاد پیوس یا مهدی طارمی می خواهد 
که تمام کننده خوبی باشــند. محمد عمری بازیکن 
دونده ای است، اما گلزن قهاری نیست و بهتر بود عبدی 
را                              تا نیم فصل نگه می داشتند و نباید اینقدر راحت او را                              
از دست می دادیم. همین عبدی برای تراکتور گلزنی 
کرد و شاید مسائل روحی و روانی هم دخیل بوده که 
عبدی عملکرد خوبی در پرســپولیس نداشت. ما در 
همه پست ها خوب هستیم و فکر می کنیم که فقط 
مشکل پرسپولیس در خط حمله باشد. شاید اگر عبدی 
را                              تا نیم فصل نگه می داشتند، او دوباره احیا می شد، اما 
تصمیم عجولانه ای گرفته شد. هرچند که یحیی گل 
محمدی مربی باهوشی است و باید به افکارش احترام 
بگذاریم. اگر پرسپولیس نتیجه نگیرد، اول از همه خود 
گل محمدی زیر سؤال می رود. از طرف دیگر به نظر من 
امسال سپاهان شرایط بهتری برای قهرمانی دارد؛ چراکه 
وقتی به وضعیت پرســپولیس نگاه می کنیم، متوجه 
می شویم که مشکلات این تیم زیاد است و گل محمدی 

کار سختی برای رفع کردن این نقایص دارد.

طاهرزاده ادامه داد: واقعا جدایی عیسی آل کثیر و مهدی 
عبدی من را                              متعجب کرد. پرسپولیس باید خودش را                              
برای قهرمان شدن تقویت می کرد، اما در طرف مقابل 
می بینیم تیم ســپاهان با مدیریت بانفوذی که دارد، 
شــرایط بهتری برای خود ایجاد کرده است. ای کاش 
عبدی را                              تا نیم فصل در پرسپولیس نگه می داشتند و 
حالا او به تیم رقیب رفته و برای تراکتور گلزنی هم کرده 
است. عبدی با شرایط پرسپولیس آشنا بود و مطمئنا 

می توانست خودش را                              خیلی زود آماده کند.
پیشکسوت پرسپولیس درباره دیدار امروز این تیم مقابل 
فولاد خوزستان گفت: این بازی شرایط خاصی دارد و 
نباید به نتایج بازی های قبلی فولاد دقت کرد. تغییر و 
تحولات رخ داده در فولاد به این تیم شوک زیادی وارد 
کرده و مطمئنا بازیکنان فولاد می خواهند خودشان را                              
نشــان دهند. این بازی دو رو دارد و شاید پرسپولیس 

بتواند با گل های زیاد فولاد را                              شکست دهد.

هشدار یک پیشکسوت به گل محمدی: 


